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Betreft: Schriftelijke vragen over energiebezuiniging bij de gemeente en in de openbare ruimte 

 

Geacht college, 

 

Veel steden hebben de afgelopen tijd ingrijpende maatregelen genomen om zowel het eigen 

energiegebruik als het energiegebruik van winkels, restaurants en cafés te reduceren. Zo mogen in Parijs 

winkels de deuren niet openhouden als een airco of verwarming aanstaat en heeft Keulen de verlichting 

van de Dom gereduceerd. Ook zijn er organisaties die hun aircotemperatuur hoger en hun 

verwarmingstemperatuur lager afstellen. Hoewel de aanleiding voor de maatregelen de hoge prijzen 

voor energie zijn, vervullen deze maatregelen ook een belangrijk rol in het behalen van de 

klimaatdoelen.  

In De Limburger van 2 november 2022 (pagina 4) lazen we dat de gemeente ook maatregelen heeft 

genomen om het energieverbruik in eigen gebouwen te reduceren en voor de evenementverlichting 

zuinigere lampen te gebruiken. In Maastricht viel het deze zomer ook op dat veel winkels de deuren 

open hadden staan terwijl de airco aan stond, terwijl nu de verwarming aanstaat met open deuren. Ook 

zijn er veel terrassen met warmtestralers, verwarmde kussen, etc. Tot onze verbazing en teleurstelling 

heeft de gemeente echter niet verboden dat cafés terrasverwarmers te gebruiken.  

 

Naar aanleiding hiervan hebben we een aantal vragen: 

 

1) Welke maatregelen heeft het college genomen om energie te bezuinigen in de eigen 

gebouwen en publieke voorzieningen zoals de straat- en feestverlichting? 

2) In hoeverre wordt hierbij naast op zuiniger licht ook ingezet op een vermindering van het 

aantal lampen? 

3) Welke maatregelen zijn genomen om het energieverbruik van winkels, cafés en restaurants 

te reduceren? 

4) Blijven deze maatregelen van kracht als de energieprijs weer zou dalen? 

5) Klopt het inderdaad dat het college terrasverwarming niet verbiedt omdat deze 

ondernemers het financieel moeilijk hebben? 



       
 
 

6) We hebben de indruk dat het ene terras vooral terrasverwarming heeft omdat het andere 

terras het ook heeft. Welk effect, schat het college in, zou het gezamenlijk stoppen met 

terrasverwarming hebben op de winst van de betreffende horecagelegenheden? 

7) Klopt het inderdaad dat het invoeren van regels om het gebruik van energieverslindende 

apparatuur te verbieden, inderdaad een jaar duurt, zoals in het artikel wordt gezegd? 

8) Zo ja, is dat dan geen reden om zo snel mogelijk te beginnen met het nemen van 

energiemaatregelen die passen bij deze tijd, waarin we onze ogen niet meer kunnen sluiten 

voor de klimaatproblematiek? 

 

Voor ons zijn de ‘Sustainable Development Goals’ (SDGs) van de Verenigde Naties belangrijke pijlers 

voor de toekomst van onze stad. Hiermee brengen we ‘think global, act local’ in de praktijk. 

Bovenstaande schriftelijke vragen passen bij SDGs:  

 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie M:OED 

Martin van Rooij 

Lex Borghans 


